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Fastighetskontoret Minnesanteckningar  

  

2013-11-19 

Nämndsekretariatet 

 

 

  
 

 Handläggare 

Kristofer Stjernqvist 

08-508 261 05 

 

Tid: 

Kl. 16:30-17:00 

 

Plats: 

Stora Kollegiesalen, Stadshuset 

 

Närvarande: 

Funktionshinderrådet:  

Stefan Mattsson (SRF) 

Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB) 

Seppo Mälkki (HSO/RSMH) 

Britt-Inger Stjernström (HSO/R) 

 

Nämndens ordinarie ledamöter: 

Madeleine Sjöstedt (FP) 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M) 

Sonny Österman(M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Johan Fälldin (C) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Martin Engman(S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) 

 

Nämndens ersättare: 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

Karin Falk (S) 

Emilia Bjuggren (S) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) 
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Tjänstemän: 

Juan Copovi-Mena 

Linda Laine 

Erica Närlinge 

Eva Olofsson 

Jenny Rydåker 

Kristofer Stjernqvist 

Jonas Uebel 

Pontus Werlinder 

 

 

Minnesanteckningar från rådets möte 
med fastighetsnämnden  

1 Presentation av nämndledamöter och 
rådsmedlemmar 

 

Nämndens ledamöter och rådets medlemmar presenterar sig.  

 

2 Rådets frågor till nämnden 
 

2.1 Hur tillgodoser fastighetsnämnden att 
fastighetskontorets medarbetare och 
nämndens ledamöter besitter adekvat 
utbildning i tillgänglighetsfrågor för 
funktionshindrade?  

 

Nämndens ordförande Madeleine Sjöstedt informerar om att 

nämnden inte genomgått någon specifik utbildning utöver att de 

träffar rådet. Madeleine informerar även om att kulturnämnden 

där hon också är ordförande har haft ett informationstillfälle för 

detta vilket var värdefullt varför fastighetsnämnden även bör 

avsätta tid för detta.  

 

Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena informerar om att 

förvaltningen tidigare genomfört utbildningsinsatser för sin 

personal och att en ny serie av utbildningstillfällen planeras 

eftersom det tillkommit ny personal som inte genomgått 

utbildning i dessa frågor. Rådets ordförande Stefan Mattsson 

framför även att det är viktigt att driftspersonalen besitter 

tillräcklig kunskap och utbildning.  
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2.2 Vid föregående val noterades stora brister 
beträffande tillgängligheten i stadens 
vallokaler. Hur tillgodoser staden alla 
medborgares tillgänglighet till vallokal? 

 

Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena informerar om de lokaler 

fastighetskontoret förfogar över är redan idag 

tillgänglighetsanpassade. Staden har även en plan att alla lokaler 

ska vara tillgänglighetsanpassade vilket även gäller övriga 

nämnder. Det finns även medel avsatt till detta i 2014 års budget.  

 

Detta är en fråga som även bör lyftas till kommunstyrelsens råd 

för funktionshinderfrågor.   

 

2.3 Nu när fastighetskontoret fått möjlighet att 
tillgängliga göra entrén från borgargården till 
Blå hallen i Stadshuset, hur ställer sig 
fastighetsnämnden till detta?  

 

Fastighetskontoret har under ett tag arbetat med denna fråga 

tillsammans med Stadsmuseet. Det finns en tillfällig ramp som 

dock inte är optimal. Fastighetskontorets förhoppning är att detta 

ska vara klart under 2014.  

 

Rådsmedlemmen Seppo Mälkki informerar om sin tanke om att 

placera en glashiss där det idag finns en blomsterplantering. 

Fastighetskontoret tar med sig denna idéen i sitt fortsatta arbete. 

Nämndens ordförande Madeleine Sjöstedt lovar rådet att följa 

denna fråga.  

 

3 Nämndens frågor till rådet 
 

Ewa Larsson (MP) informerar om det arbete som gjorts inom 

Skarpnäck stadsdelsförvaltnings råd för funktionshinderfrågor 

där de delar ut ett pris till exempelvis butiker och andra 

verksamheter som på ett tillfredsställande sätt tillgängliggjort 

sina lokaler och verksamheter. Ewa framöver önskemål om att få 

information från kontoret om framgångsrikt arbete med 

funktionshinderfrågor i andra länder.  

 

Martin Engman (S) undrar om rådet vid ombyggnationer och 

renoveringar av sim- och sporthallar får vara med i processen och 

om rådet får gehör för sina synpunkter. Rådets ordförande Stefan 

Mattsson uppger att rådet upplever att de får vara med relativt 
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tidigt i processen och att de får ett bra gehör för de synpunkter de 

lämnar. Som exempel hänvisar Stefan till ombyggnationen av 

Beckomberga sim- och sporthall som blivit bra och tillgänglig.  

 

Torkel Tigerschiöld (MP) undrar hur rådet ställer sig inför 

faktumet att vintern närmar sig med de problem som detta kan 

medföra i form av bland annat snö och halka. Rådets ordförande 

Stefan Mattson framför att om fastighetsägarna och staden tar det 

ansvar de förbundit sig till kommer det att fungera väl.  

 


